
 
ProKoulu ja ProVaka hankkeeseen osallistuminen 
  
SIVLA 15.05.2024 § 33    
144/02.08.01/2024    
 

Sivistyslautakunta on 17.4. päättänyt aloittaa ProKoulu ja ProVaka 
toimintamallien käyttöönoton Tammelan kouluissa ja päiväkodeissa 
syksystä 2024 alkaen. Toimintamalli kuuluu Tammelan kiusaamisen 
vastaisen projektin toimenpiteisiin. 
ProKoulu ja ProVaka-toimintamallit ovat tiimiperusteisia 
kehitysprosesseja, jossa koulun ja päiväkodin toimintakulttuuria, 
henkilöstön kasvatusosaamista ja lasten käyttäytymisen ohjaamista 
kehitetään tutkimustietoon nojautuen.  
ProKoulu on luonteva tapa toteuttaa perusopetuksen 
opetussuunnitelmaa, yhteisöllistä oppilashuoltoa ja käyttäytymiseen 
kohdennettua oppilaan tukea. Suunnitelmallinen puuttuminen koulussa 
näkyviin ongelmiin lisää kaikkien hyvinvointia ja ennaltaehkäisee monia 
käyttäytymisen pulmia. 
ProVaka-toiminnan tarkoituksena on vahvistaa inklusiivista kaikille 
yhteistä varhaiskasvatusta hyödyntämällä päiväkodin omia resursseja 
ja vahvistamalla henkilökunnan ammatillista osaamista. Aikuisten 
toimintamalleja kehittämällä voidaan rakentaa lasten sosiaalisia taitoja 
systemaattisesti ja johdonmukaisesti tukeva toimintakulttuuri. 
 
Oppimisen tuen koordinaattori Soile Hakala esittelee kokouksessa 
hankkeeseen liittyviä toimenpiteitä. 

 
Lapsivaikutusten arviointi (Kvalt 60 §, 23.9.2019) 

Päätöksen lapsivaikutukset: On/Ei 
 
Yritysvaikutusten arviointi (Kvalt 66 §, 20.12.2010): 

Vaikuttaako yritysten kilpailutilanteeseen: Kyllä/Ehkä/Ei  
Onko päätöksellä vaikutuksia yritysten määrän kehittymiseen: 
Kyllä/Ehkä/Ei 
Vaikuttaako päätös positiivisesti työpaikkojen muodostumiseen: 
Kyllä/Ehkä/Ei 
Onko palvelu mahdollista ulkoistaa: Kyllä/Ehkä/Ei 

 
Valmistelija: Sivistystoimenjohtaja Pekka Lintonen, puh. 050 339 3675 
  Oppimisen tuen koordinaattori Soile Hakala, puh. 050 345 4658 
 
Esittelijä:  Sivistystoimenjohtaja 
 
Päätösehdotus: Sivistyslautakunta päättää hyväksyä ProKoulu ja ProVaka-toimenpiteet 

käyttöönotettaviksi Tammelan kouluissa ja päiväkodeissa. 
 
Käsittely: Oppimisen tuen koordinaattori Soile Hakala esitteli asiaa lautakunnalle 

ja poistui kokouksesta klo 17:30 ennen päätöksen tekoa. 
 
Päätös:  Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 


